
HLS90 Mixing Plant

产品名称 HLS90 Mixing Plant

公司名称 南通市方大机械厂

价格 .00/个

规格参数 品牌:Fangda
型号:HLS90

公司地址 文峰街道五一村二组（工农南路128号附2号）

联系电话 0513-86311355 13962940005

产品详情

品牌 Fangda 型号 HLS90
生产厂家 Nantong Fangda Machinery

Factory
混凝土机械类型 搅拌设备

hls系列混凝土搅拌站是集配料、搅拌、电气控制系统等部分组成的全自动混凝土拌制成套设备，具有高
精度的微机控制系统，同时配有单独手动控制，具有配比储存，落差自动补偿，并配有打印系统，能自
动完成预定罐次生产。

本设备使用于工业、民用建筑、公路、铁路、桥梁、电力、水利、港口、码头、机场等工程的砼施工，
可作为是商品混凝土生产的搅拌设备，并可根据用户的需要组成不同形式、不同规格的组合式砼搅拌站
。

hzs series concrete batching plant is a automatic mixing complete sets of equipment, which is composed of

ingredients mixing and electric control systems. this series product take on computer control system with high

precision .meantime it equipped with a separate manual system, automatic compensation gap .the system is also

equipped with printing system. tank production time can be automatically scheduled.

this series product apply in industry, civil construction, highways, railways, bridges, electricity, water, ports,

harbors, airports and other concrete construction projects. and the concrete mixing equipment production and

component may constitute different forms concrete batching plant basing on the needs of different users.
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